

## ABOUT NRB 關於我們

立多祿自1981年創立以來持續耕耘高速燃油機滾針軸承，專注發展，堅持使用日本高潔淨鋼材，生產機器設備與機具高度自有自製，年產量2500萬顆，憑藉優異品質與極佳的穩定度，始終於產業中保持領先地位。近來拓展領域，發展重負載工程機械、RV高精度減速機、車用變速機構等應用市場，均取得相當的成果。

NRB is a Taiwan-based bearing manufacturer that has long been focused on turn-cage and needle roller cage assembly for high-speed combustion engines since its foundation. NRB uses high cleanliness SCM-415 steel from Japan and is self-dependent on production fixtures and tooling. NRB continues to live its core value "be the best, not the biggest" which helps delivering extraordinary quality in consistency of the 25 million pieces cage and needle roller assembly produced year-round. In recent years, bearing development for high-loading construction machinery, RV reducers, and transmission have been a success.

## MILESTONE 大紀事



- | 2021 成立40週年。鄧白氏第八屆中小企業菁英獎獲獎  
40th year of establishment. Winner of D & B Top 1000 Elite SME Award.
- | 2019 進入YAMAHA供應鏈  
Entering Yamaha supply chain
- | 2018 榮獲第十一屆長青企業卓越獎  
Winner of the 11th 2018 The Excellence Enterprise Award
- | 2016 通過IATF 16949認證。進入RV減速器/工程機械用滾針軸承新市場。  
IATF 16949 certified. Entering new market for reducers for RV in robot arms and construction machinery.  
第四屆潛力中堅企業獲獎  
The 4th Taiwan Middlestand Award winner.
- | 2010 非公路車用引擎全球市場深耕  
Complete product lines for Powersport/Off-Road Vehicle engines
- | 2009 HNK引伸薄殼產品上市。摩托車RM汽門搖臂軸承上市。同年進入HUSQVARNA園林工具產業全球供應鏈  
HNK drawn cup needle roller bearing series and RM series for rocker arms launched. Entering HUSQVARNA global supply chain.
- | 2008 通過ISO/TS16949認證。保持架PEEK表面噴塗技術專利  
ISO / TS16949 certified. PEEK coating technology patented for cages
- | 2006 進入本田HONDA全球供應鏈  
Entering HONDA global supply chain
- | 2003 光臨KVMCO、三陽SYM業務開始  
Supplying to KVMCO and SYM
- | 1999 ISO 9001/QS 9000認證  
ISO 9001 / QS 9000 certified
- | 1981 創立於台灣桃園  
Founded in Jhongli City, Taoyuan, Taiwan

We are **NRB**

第一次就做對  
Right The First Time

立多祿



Be the best  
not the biggest  
不做最大，只做最好

BEST Professional  
Needle Roller Bearing  
Manufacturer

最佳專業滾針軸承供應商



立多祿工業股份有限公司  
Needle Roller Bearing Co., Ltd.

T +886 3 496 1496  
F +886 3 464 3368  
E info@nrb.com.tw

32657 桃園市楊梅區獅二路8號(幼獅工業區)  
No.8, Shih 2nd Rd., Yangmei Dist., Taoyuan City 32657, Taiwan

www.nrb.com.tw



www.nrb.com.tw

Products and Markets  
主要產品與應用領域



各式車削型高負載滾針軸承  
High-loading turn-cage and needle roller assembly

高抗磨塑鑽膜保持架噴塗技術  
PEEK Coating Technology



二/三輪車引擎/搖臂  
2- and 3-wheelers



專業戶外用手攜式園林工具  
Professional Outdoor Power Tools - Handheld



非公路車引擎及變速機構  
Off-road Vehicles & Outboard Motors



工程機械行走及迴轉減速機構  
Swing / Track drive gearbox



精密減速機  
RV Reducers / Cycloidal reducers

We are **NRB**

PEEK Coating Technology  
GLOBAL PATENT  
全球專利塑鑽膜  
表面噴塗技術



立多祿於2008年採用超級工程塑料PEEK(Polyetheretherketone聚醚醚酮),發展出全球專利塑鑽膜表面噴塗技術,利用其高耐磨、抗老化,又兼具無毒的環保特性,為協助解決客戶難題,降低機油污染導致引擎磨耗及解決寒冷氣候冷車啟動問題。自推出以來已銷售超過千萬個,深獲市場肯定!

PEEK coating is NRB's globally patented technology that was born in 2008. The characteristics of PEEK (Polyetheretherketone): highly wear-resistant, anti-aging, and toxic-free helps our customers to overcome cold start issues and wear problems subject from very much polluted engine oil.



市場不良實績<1PPM  
Market defect allowance <1PPM



IATF16949認證  
IATF16949 certified



第一次就做對  
Right the first time



線上即時檢驗  
Real-time inspection

OUTSTANDING  
QUALITY  
卓越品質

www.nrb.com.tw